
پرســـپولیس بـــرای اینکه از کـــورس مدعیان عقب نماند امـــروز محکوم به 
پیروزی مقابل ملوانی اســـت که در 5 بازی قبلی خود شکســـت نخورده و 
سه برد نیز در انزلی کسب کرده است. انزلی چی ها نسبت به فصل پیش 
تیمی با تجربه تر و هجومی تر هستند و آمار گلزنی شان هم با تعداد 10 گل 
به خوبی نشـــان دهنده تهاجمی تر شـــدن این تیم اســـت. پایان رافت که 
سابقه چند سال بازی در ملوان و پرسپولیس را در کارنامه فوتبالی خود دارد 
در گفت وگـــو با »فرهیختگان« صحبت های جالبـــی را در مورد بازی امروز 

داشت که در ادامه می خوانید. 

به عنوان کسی که هم در ملوان و هم پرسپولیس سابقه بازی دارید جدال امروز دو 
تیم را چطور ارزیابی می کنید؟

قبل از هر چیز می خواهم از تیم ملوان تمجید کنم. تیمی که در 7 هفته سپری 
شـــده از لیگ روند صعودی در پیش داشـــته و توانسته بردهای خوبی را در انزلی 
کسب کند. این تیم برای اینکه از لیگ یک به لیگ برتر صعود کند خیلی زحمت 
کشـــید. از حمایـــت هـــواداران متعصب و دلســـوزش گرفته تا همـــت بازیکنان و 
کادرفنی، عملکرد خوب مدیریت و مهم تر از همه حمایت مالی اسپانسرش که 
باعث شد این تیم لیگ برتری شود و فصل پیش هم با همه مشکلاتی که داشت 
توانست سهمیه لیگ برتری اش را حفظ کند. اما حالا این تیم پخته تر و هجومی تر 
از قبل شده و می تواند 4 گل به فولاد بزند. نساجی و پیکان را ببرد و گل گهر را در 
زمین خودش متوقف کند. بدون شک پرسپولیس یک روز خیلی سخت را مقابل 

ملوان خواهد داشت. 

پرسپولیس بعد از شکست مقابل النصر توانست مجددا به روزهای خوبش برگردد. 
آیا ملوان می تواند نوار پیروزی های این تیم را قطع کند؟

مسلما پرسپولیس نمی خواهد فاصله اش از صدر جدول کم شود و برای سه امتیاز 
به انزلی رفته است. هواداران متعصب انزلی  خیلی وقت است منتظر این جدال 
هستند تا یک فوتبال خوب را تماشا کنند. مطمئنا هیجان امروز در انزلی به اوج 
خودش خواهد رسید و مردم زیادی در این شهر به تماشای این مسابقه خواهند 
نشست. به خاطر همین مساله امیدوارم یک فوتبال جذاب را در ورزشگاه مرحوم 

سیروس قایقران ببینیم. 

شما سال های زیادی در ملوان بوده ای، آیا از این تیم توقع شکست پرسپولیس پرمهره 
را داشتن منصفانه است؟

مســـلما از لحـــاظ بازیکـــن و وضعیـــت مالـــی شـــرایط دو تیـــم نابرابـــر اســـت اما 
فوتبال دوستان انزلی تیم شهرشان را اندازه فرزندشان دوست دارند و با حمایت 
بی دریغ خود شرایط را برای تیم میهمان بسیار سخت می کنند. فراموش نکنید 
اینجا شـــهر ســـیروس قایقران اســـت. بازیکنی که همیشه حامی واقعی مردم بود 
و از لحـــاظ تعصـــب و غیـــرت مثال زدنی بود. او در تمام دوران فوتبالش خدمت 

یـــادی بـــه ملـــوان کرد و به ایـــن خاطر نامش ماندگار شـــد. فکر می کنید مرحوم  ز
قایقران نمی توانست ماشین آنچنانی سوار شود و دستمزد زیادی را طلب کند؟ 
می توانست اما نخواست، چون عاشق مردم شهرش بود و این را بارها ثابت کرد. 
به این خاطر سیروس را مثلا می زنم که برخی بازیکنان پرسپولیس بدانند در کجا 
و مقابل چه تیمی دارند بازی می کنند. این تیم یک اسطوره دارد که به خاطر اینکه 
اتومبیلش رنو پی کی بود در تصادف جانش را از دست داد. او دنبال آپشن قرار 
داد یا به رخ کشـــیدن اتومبیلش نبود. امثال قایقران شـــاید دیگر در فوتبال ایران 
متولد نشـــوند و  ای کاش فوتبالیســـت های امروز او را الگوی خود قرار دهند و در 
عمل ثابت کنند که دل شان با مردم است. اینکه فوتبالیست کل پول قراردادش 
را بگیرد و بعد قهر کند که چرا آپشن های قراردادش را دریافت نکرده، نمی تواند 

خودش را دلسوز مردم معرفی کند. 

در بازی قبل پرسپولیس که مقابل استقلال تاجیکستان بود کنعانی زادگان و رفیعی به 
خاطر مشاجره با یکدیگر تعویض شدند. فکر می کنید این رفتار آنها حرفه ای بود؟
بـــه هـــر حال در فوتبال حرفه ای از این اتفاقات زیاد در داخل میدان رخ می دهد 
و مشـــابه آن را در تیم هـــای بـــزرگ دنیا هـــم دیده ایم. اما رفتار یحیی گل محمدی 
کـــه آنهـــا را بیـــن دو نیمه تعویض کرد جای تحســـین دارد. او در واقع به بازیکنان 
تیمش نشان داد تیم از هر نامی بزرگ تر است و همه باید حرمت اعضای تیم و 
تماشاگران را حفظ کنند. بازیکنی مثل کنعانی زادگان باید خیلی بیشتر از اینها 

مراقب رفتارهایش باشد. 

امیر قلعه نویی هم بعد از تورنمنت کافا کنعانی زادگان را به یک اردو دعوت نکرد تا 
به خودش بیاید اما از قرار معلوم این تنبیه انضباطی بی اثر بود. 

بله متاسفانه او در فینال کافا آن رفتار را داشت. بعد آن حرف ها را 
در مصاحبه اخیرش زد و هنوز این موضوع فراموش نشده، با سروش 

در زمین بازی درگیر شـــد. متاســـفانه این بازیکن هرچه 
بزرگ تر می شود رفتارهایش بدتر و آماتورتر می شود. 

آیا پرسپولیس با از دست دادن چند بازیکنش از جمله یاسین سلمانی و مرتضی 
پورعلی گنجی تضعیف نشده و فکر می کنید بازیکنان ذخیره این تیم بتوانند به نوعی 

کار را برای یحیی در بیاورند؟
پرسپولیس مهره های خوبی را در اختیار دارد و فکر می کنم در هیچ پستی کمبود 
بازیکن نداشته باشد. ضمن اینکه هرازگاهی بازیکنان جوانی را در این تیم می بینیم 
که چهره می شوند. فصل پیش محمد عمری خودش را نشان داد و این فصل هم 
میلاد سورگی بازیکنی آینده دار نشان داده است. ضمن اینکه مهدی عبدی هم 
در پرسپولیس چهره شد. مسلما تیم های بزرگ باید بازیکنان جوان بیشتری را به 
فوتبال کشور معرفی کنند و اگر اهمیت بیشتری به پایه ها داده شود مطمئن باشید 

استعداد در فوتبال مان خیلی زیاد است. 

عملکرد نبیل باهویی را چطور دیده اید؟
نبیل با کارنامه متوسطی وارد فوتبال ایران شده و فعلا نمی شود او را با چند دقیقه 
بازی قضاوت کرد. اما در همین دقایق که پا به توپ شد بازیکن ضعیفی نشان 
نداد و به نظر بتواند باری از روی دوش یحیی بردارد. از مهاجمی با کارنامه نبیل 

نباید انتظار داشته باشیم که در فوتبال ایران بدرخشد. 

این فصل تا الان چه تیم هایی را مدعی قهرمانی دیده اید؟
هنوز 7، 8 هفته از لیگ ســـپری شـــده و زود اســـت بخواهیم راجع به مدعیان 
حرف بزنیم. هرچند شواهد امر نشان می دهد که غیر از پرسپولیس، استقلال 
کتور تیم خوبی بست اما در این  و سپاهان تیم دیگری توان قهرمانی ندارد. ترا
فصل خیلی پرنوسان ظاهر شده و با این شرایط نمی تواند 
جزء مدعیان باشد. تیم های 
دیگـــر هـــم بایـــد بـــرای مقام 
چهارم و پنجمـــی رقابت کنند 
چون زورشـــان به ســـه تیم بالای جدول 

نخواهد رسید. 

اگرچه به سبب مدال ارزشمند دوره قبل تیم ملی واترپلو ایران در بازی های 
آســـیایی جاکارتـــا، این بار هم منتظر بازگشـــت ملی پوشـــان ایـــران با مدال 
بازی هـــای هانگـــژو بودیـــم اما ایـــن اتفاق نیفتاد و تیم ملـــی واترپلوی ایران 
علی رغم تمام شایســـتگی ها و بازی های خوب نتوانست مدال دوره قبل 
را تکرار کند. اما از حدود پنج ســـال گذشـــته و با وجود کســـب مدال چقدر 
مسئولان ورزشی به این رشته رسیدگی کردند و امکانات و توجه به این رشته و 
، بازیکن تیم ملی واترپلو در گفت وگو  بازیکنانش بیشتر شد؟ امیرحسین رهبر

با »فرهیختگان« به این سوال و سایر پرسش های مطرح شده پاسخ داد. 

بازی های هانگژو به اتمام رسید و تیم ملی برخلاف دوره قبل موفق به کسب مدال 
نشد. امسال چه اتفاقی افتاد که موفق به کسب مدال نشدیم؟

بله، متاسفانه علی رغم اینکه شایسته مدال بودیم، نشد مدال بگیریم. اگر بخواهم 
بگویم چه اتفاقی در بازی آخر افتاد، خیلی خوب بازی کردیم. یک سری بی دقتی 
در تمام کنندگی داشتیم که متاسفانه توپ ها گل نشد و به ضربات پنالتی رسیدیم 
علی رغم اینکه می توانستیم در حین بازی هم ببریم. مدال نگرفتن دلایل بسیاری 
دارد. بعد از مدالی که در جاکارتا گرفتیم به کرونا خوردیم و خیلی از برنامه های ما 
عقب افتاد. قزاقستان که یکی از مهم ترین رقبای ماست به مسابقات جهانی رفت و 
در تورنمنت های زیادی شرکت کرد. آن طور که من می دانم دیگر رقیب ما چین هم 
قبل از بازی های آسیایی پنج ماه در کل اروپا اردو داشت. دلایل خیلی زیاد است. 

با علم به این شرایط چقدر از تیم ملی انتظار کسب مدال داشتید؟
قطعـــا انتظـــار مدال داشـــتیم و منتظر بودیم کـــه در فینال بازی کنیم. ما به غیر از 
انتظار داشتن، شایسته مدال هم بودیم. اگر بازی ها را دیده باشید، ما از چین جلو 

بودیم ولی بازی از دســـت مان در رفت و متاســـفانه اختلاف زیاد شـــد. در بازی با 
قزاقستان هم که گفتم چه اتفاقی افتاد. بازی با ژاپن هم علی رغم بازی خوب مان، 
با نتیجه ای قابل قبول بازی را باختیم. قبل از بازی های جاکارتا و کسب مدال ما، 
آسیا سه قطبی بود ولی با بازگشت آقای چیریچ، واترپلو چهار قطبی شد و کشور 

ایران هم جزء کشورهای مدال آور شد. 

سخت ترین رقیب تان در هانگژو کدام تیم بود؟
همین سه تیم؛ چین، ژاپن و قزاقستان. 

تیم هایی که نام بردید از نظر تکنیکی و فنی از ما جلوتر هستند یا فقط امکانات؟ 
ما چقدر از آنها عقب تر هستیم؟

ژاپن در ورزش در حال پیشـــی گرفتن از کل دنیاســـت و اختلاف مان خیلی زیاد 

است. رقبای اصلی ما چین و قزاقستان هستند. نمی توانیم بگوییم که از این کشورها 
عقب تر هستیم، با آنها به لحاظ فنی و تکنیکی برابریم ولی به لحاظ تکنولوژی و 
امکانات از آنها عقب تر هستیم. همچنین به لحاظ اقتصادی و برگزاری اردوها و 

هر آن چیزی که به امکانات مربوط است، واقعا از آنها عقب تر هستیم. 

دوره قبل که مدال آور هم بودید، چقدر امکانات و توجه به رشته شما بیشتر شد؟
دوره قبل که مدال آوردیم به اوضاع بد اقتصادی کشور خوردیم به همین خاطر آن 
زمان اگرچه به ما وعده پاداش ســـکه داده بودند، با پرداخت ریالی ماجرا را تمام 
کردند! قراردادهای ما آن سال تکان عجیبی نخورد، البته سال های بعد بهتر شد. 
فروردین ماه امســـال یک طلســـم 28 ساله شکسته شد و تیم ملی موفق به کسب 
مدال نقره آسیایی شد، اما در این چهار یا پنج سال اتفاق خیلی مهمی به لحاظ 
امکانات برای واترپلوی ایران نیفتاد ولی به نظر من در این پنج سال می شد کارهای 

خیلی بهتری کرد و می توانستیم خیلی جلوتر از چیزی که الان هستیم، باشیم. 

بازی ها و مسابقات بعدی تان چیست؟
درباره بازی های ملی هنوز خبری ندارم ولی مسابقات بعدی ما بازی های لیگ 

است که از یک ماه دیگر شروع می شود. 

بعد از بازگشت از بازی های آسیایی صحبتی با مسئولان ندارید؟
بارها گفته ام که ورزش واترپلو خیلی غریب اســـت، اگر مســـئولان بتوانند مانند 
همیـــن بازی های آســـیایی حداقل هفته ای یکبار یـــا دو هفته یکبار بازی های 
لیگ برتر و بازی های ملی را نشـــان دهند و پخش زنده داشـــته باشـــیم، هم برای 
بازیکنان  انگیزه ای مضاعف خواهد شد و هم برای نوجوانان و افرادی که به این 
ورزش علاقه مند هستند. هیچ وقت نگفتم و نمی گویم که به اندازه دیگر ورزش ها 
به ما رسیدگی کنند و پول و پاداش دهند، چون واقعا از اینکه بگویم تبعیض قائل 

نباشید خسته شده ام!

پایانرافتدرگفتوگوبا»فرهیختگان«:امیدوارمبرخیازبازیکنانپرسپولیسبدانندبهکجارفتهاند

حرکت یحیی در برخورد با آن ۲ بازیکن ستودنی بود
کنعانیزادگانهرچهبزرگترمیشودرفتارهایشبدتروآماتورترمیشود
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واترپلو شایسته مدال بازی های آسیایی بود

بارساناباورانهالکلاسیکورابهرئالوستارهانگلیسیاشباخت

فرشته ای به نام جود
ید  ال کلاســـیکوی جـــذاب و پرهیجان 297 با برتـــری 2 بر یک رئال مادر
به پایان رسید تا کارلو آنچلوتی درحالی که تیمش تا اواخر بازی نمایش 
خوبی ارائه نکرده بود یکی از حساس ترین دیدارهای فصل را با برد پشت 
سر گذاشته و صدرنشینی خود را حفظ کند. بارسا این دیدار را در حالی 
آغاز کرد که روبرت لواندوفسکی، رافینیا و ژول کنده از بند مصدومیت 
یسک نکرد  رها شـــده و به بازی رســـیده بودند اما ژاوی روی هیچ کدام ر
و هر سه را روی نیمکت نشاند. با این حال آبی واناری ها بازی را خوب 
شـــروع کردند و درحالی که تنها شـــش دقیقه از شروع مسابقه گذشته بود 
روی اشـــتباهات عجیب مدافعان رئال و توســـط ایلکای گوندوگان که 

نخســـتین ال کلاســـیکوی خود را تجربه می کرد به گل رسیدند. در ادامه 
بارســـای میزبان همچنان تیم برتر زمین بود و همچنان تلاش می کرد تا 
گردان ژاوی در این نیمه چند  برتری خود را به حریف تحمیل کند. شـــا
موقعیـــت خـــوب هم به دســـت آوردند که از دســـت رفـــت و درنهایت با 
همـــان یـــک گل برتری راهی رختکن شـــدند. از اتفاقـــات مهم این نیمه 
رکـــورد عجیـــب و منفی رئالی ها بود که برای نخســـتین بار از ســـال 2010 
در یـــک نیمه هیچ شـــوت در چهارچوبی نداشـــتند. همچنین صحنه 
بحث برانگیـــز داوری، خطایـــی بود کـــه روی آرائوخو در محوطه جریمه 
رئال انجام شـــد اما داور و VAR اعتقادی به پنالتی نداشـــتند. با شـــروع 

نیمه دوم باز هم این میزبان بود که برای رســـیدن به گل تلاش بیشـــتری 
داشـــت و حتـــی در چند صحنه در آســـتانه گل دوم بـــود که با بی دقتی 
ایـــن فرصت هـــا از دســـت رفت. ورود لواندوفســـکی به زمیـــن در دقیقه 
61 ایـــن امیـــدواری را بـــرای هواداران بارســـا به وجود آورد کـــه بتوانند گل 
دوم را بزنند اما هفت دقیقه بعد شـــلیک تماشـــایی و مهارنشـــدنی جود 
بلینگام بازی را به تساوی کشاند تا آنچلوتی باز هم به لطف درخشش 
این ستاره جوان انگلیسی به گل برسد. این پایان کار نبود و بلینگام در 
دقیقـــه 2+90 بـــا فرصت طلبی خـــود را در موقعیت گلزنی قرار داد تا رئال 

با دبل او این بازی را ببرد. 
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حمیدرضا اسکندری
خبرنگار گروه ورزش

پرسپولیسبایکغایببهانزلیرسید

باز هم پرداختی انجام نشد
پرسپولیس روز گذشته آخرین تمرین خود را قبل از سفر به انزلی انجام 
داد و سرخپوشان بعد از صرف ناهار و استراحتی مختصر در ورزشگاه 
شهید کاظمی عازم فرودگاه شده و راهی انزلی شدند. سرخپوشان در 
این ســـفر فقط وحید امیری را به خاطر مصدومیت به همراه ندارند و 
میلاد ســـرلک نیز بعد از رهایی از مصدومیت به لیســـت تیمش برای 
این بازی برگشت. البته بسیار بعید است که سرلک از ابتدا در ترکیب 
پرســـپولیس به میدان برود. به نظر می آید سرخپوشـــان تقریبا با همان 
ترکیب بازی با اســـتقلال تاجیکســـتان به میدان روند با این تفاوت که 
به احتمال خیلی قوی مهدی ترابی جای وحدت حنانوف را خواهد 
گرفـــت. ســـروش رفیعی و محمدحســـین کنعانی زادگان کـــه در بازی 
قبل تیم شـــان به خاطر مشـــاجره لفظی بین دو نیمه تعویض شـــدند با 
یان خود بدون مشـــکل در تمرینات  عذرخواهـــی از کادرفنـــی و همباز
شـــرکت و امروز هم در ترکیب اصلی قرار خواهند داشـــت. اما انتظار 
می رفت باشـــگاه پرســـپولیس قبل از بازی با ملوان اعضای تیمش را 
طبق وعده ای که به آنها داده بود شارژ مالی کند که تا عصر دیروز این 
اتفاق رخ نداد. در این میان درویش همچنان در تلاش است که امروز 

پرداختی به سرخپوشان انجام شود. 

تلاشپرسپولیسبرایتوافقدوبارهبارادوشویچ

 سرخپوشان توان پرداخت 
400 هزار دلار را ندارند

همان طـــور کـــه انتظار می رفت فیفا باشـــگاه پرســـپولیس را محکوم به 
پرداخـــت 200 هـــزار دلار دیگر بابت تاخیر به وجـــود آمده در پرداخت 
یدار رادوشـــویچ کرد. دروازه بانی که وقتی سال پیش با  قســـط ســـوم بوژ
نماینده باشگاه پرسپولیس توافق کرد که طلب سنگینش را در 4 قسط 
یافت کند، شرط گذاشت تاخیر در پرداخت آنها به وجود نیاید در  در
غیر اینصورت 200 هزار دلار جریمه آن خواهد بود. باشگاه پرسپولیس 
در پرداخت دو قسط اول به موقع عمل کرد اما امیدوار بود قسط سوم 
را از حسابش در فیفا بدهد. اما تلاش هایش حتی با کمک فدراسیون 
فوتبال در این مورد نتیجه نداد و درنهایت هم قســـط ســـوم را با تاخیر 
به دســـت رادو رســـاند. در آنســـو وکیل این دروازه بان هم منتظر بود تا 
یافت جریمه 200 هزار دلاری  این تاخیر به وجود بیاید تا سریعا برای در
اقدام کند که این کار را هم انجام داد. باشگاه پرسپولیس خیلی خوب 
می دانست که تاخیرش با جریمه همراه خواهد بود با این حال به حکم 
اولیـــه فیفـــا در مورد این جریمـــه اعتراض کرد که نتیجه نداد. حالا این 
باشـــگاه در اوج بحران مالی باید تا یک ماه آینده 400 هزار دلار به رادو 
پرداخت کند. در همین راستا نیز این باشگاه به دنبال رایزنی با فیفا 
است که مبلغ 400 هزار دلار را از طلبش از فیفا بدهد اما این اتفاق در 
شرایطی رخ می دهد که رادو به این کار راضی شود. او و وکیلش به خاطر 
شکایت جدیدی که از باشگاه پرسپولیس کردند فعلا روی خوشی به 
پرسپولیسی ها نشان نداده و جواب نامه این باشگاه را نمی دهند. در 
همین راستا مسئولان این باشگاه به دنبال راهی می گردند تا نظر رادو 
را جلب کرده تا راضی شـــود 400 هزار دلار را از فیفا بگیرد. در این مورد 
شاید باشگاه پرسپولیس مجبور شود از دوستان ایرانی رادو و شاید هم 
برانکو کمک بگیرد، از این جهت که این باشگاه توان پرداخت مبلغ 

اشاره شده به دروازه بان کروات را ندارد. 

بازیهایپاراآسیاییهانگژو

 تاریخ سازی کاروان ایران 
با نایب قهرمانی در آسیا

روز ششـــم و پایانی بازی های پاراآســـیایی هانگژو دیروز برگزار شـــد و 
کاروان ایران که رقابتی نفس گیر برای کسب عنوان دومی با ژاپن داشت 
درنهایت موفق شد برای نخستین بار در رده دوم این رقابت ها قرار بگیرد 
یخ سازی کند. ایران در این مسابقات 44 طلا، 46 نقره و 41 برنز به  و تار
دست آورد. کاروان ایران در روز پایانی بازی های آسیایی 2022 هانگژو 

پنج طلا، هفت نقره و چهار برنز کسب کرد.
تیـــم فوتبـــال نابینایان و کم بینایان در فینال بازی های پاراآســـیایی به 
مصاف چین رفت. این دیدار در وقت  قانونی با تساوی بدون گل خاتمه 
یافت و در ضربات پنالتی، تیم ایران با نتیجه 2 بر یک شکست خورد و 
به مدال نقره رسید. شطرنج بازان کشورمان در روز پایانی دو طلا، چهار 
نقره و دو برنز در بخش سرعت کسب کردند. در بخش تیمی بانوان و 
در کلاس  VI-B1تیم کشورمان صاحب مدال طلا شد. در بخش تیمی 
مردان و در کلاس  VI-B1 تیم ایران به مدال نقره رسید. در انفرادی بانوان 
کلاس  VI-B1  ملیحـــه صفایـــی طلا گرفت و لیلا زارع زاده به مدال برنز 
رسید. در انفرادی مردان و در کلاس  PI ابوالفضل کاظمیان صاحب 
مدال نقره شد. در بخش تیمی مردان کلاس  B3/VI-B2  تیم کشورمان 
به مدال نقره رسید. همچنین مدال های طلا و نقره دسته فوق سنگین 
پاراوزنه بـــرداری به نمایندگان ایران رســـید. احمد امین زاده در دســـته 
107+ کیلوگرم با مهار وزنه 266 کیلوگرم به عنوان قهرمانی رسید، مهدی 

صیادی هم با مهار وزنه 244کیلوگرمی، نقره ای شد.
یـــان رقابت پرتاب نیزه مردان، ظفر ذاکر که  در پارادوومیدانـــی و در جر
پیش از این یک مدال نقره در پرتاب وزنه کسب کرده بود، با حدنصاب 
33.58 متر به عنوان بهترین رکورد شخصی اش به مقام نایب قهرمانی 

رسید و یک مدال نقره دیگر برای کاروان ایران کسب کرد.
فینال مسابقه دوی 400 متر مردان در کلاس T12 در حالی برگزار شد که 
مهرداد مرادی، ملی پوش کشورمان در آن حضور داشت. مرادی که در 
روزهای گذشته یک مدال طلا نیز کسب کرده بود، در مسابقه امروز با 
زمان 49.60 ثانیه زودتر از سایر دونده ها از خط پایان عبور کرد و قهرمان 
شـــد و مدال طلا کســـب کرد. فاطمه امیرزادگانی یکی از ملی پوشـــان 
 ، تیم پارادوومیدانی بود که در روز پایانی بازی های پاراآسیایی هانگژو
بـــا حریفانـــش در مـــاده دوی 400 متـــر کلاس T12 رقابت کرد. او در این 
مسابقه با ثبت زمان 59.88 ثانیه که بهترین عملکرد شخصی اش نیز 
بود، به مقام قهرمانی دست یافت و مدال طلا را به خود اختصاص داد.

اخبار کوتاه

یگانه عصاری
خبرنگار


